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Ruling of Transsexuality and its effect in marriage 

Contract According to Saudi System and Kuwaiti Law 

"A Comparative Study" 

By 

Fahim Abdulelah Alshayea* 

 

Abstract 

 

Our world lives a dual system (male and female) , the social balance in 

roles performance and the continuation in the conservation of offspring 

among the world communities. Against this order, which forms the 

general base، there are some exceptions regarding those who suffer 

from sexual identity disorder. They stand in a mysterious area belongs 

to both sex types (male and female, meanwhile, there is nothing to make 

it clear whether they are males or females. This aspect is considered as 

the psychological justification in the tendency to get rid of this case to 

demand a transsexuality, which is illegal in all cases because it is not 

authorized by all lawmakers since it is a single justification and not 

supported by another one. 

At the time transsexuality becomes a legitimate right، whether by 

hormone medicaments or by surgical operations، it will result in some 

effects especially those relate to marriage contract، which this study 

cares about, regarding the continuation and nature of ending the marital 

relationship according to the Saudi system and Kuwaiti legislation. 

This study has concluded several results and recommendations, which 

the most significant of them all is setting up organized and clear laws 

concerning transsexyality according to legislation point of view, 

"provisions and procedures".        

Keywords / sex change،straighteningsex, bisexual, homosexuality, 

sex change processes, marriage contract. 
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Décision de transsexualité et son effet dans le mariage 

contrat selon le système saoudien et le droit koweïtien 

"Une étude comparative " 

Par 

Fahim Abdulelah Alshayea * 

Abstrait 

Notre monde vit un système dual (masculin et féminin), l'équilibre 

social dans les rôles de performance et la continuation dans la 

conservation des descendants parmi les communautés mondiales. 

Contre cet ordre, qui forme la base générale, il y a quelques exceptions 

concernant ceux qui souffrent de trouble d'identité sexuelle. Ils se 

trouvent dans une zone mystérieuse appartient aux deux types de sexe 

(mâle et femelle), en attendant, il n'y a rien pour faire comprendre si 

elles sont des mâles ou des femelles. Cet aspect est considéré comme 

la justification psychologique dans la tendance à se débarrasser de cette 

affaire pour exiger une transsexualité, ce qui est illégal dans tous les cas 

parce qu'il n'est pas autorisé par tous les législateurs, car il est une seule 

justification et non soutenue par un autre Un. 

Au moment où la transsexualité devient un droit légitime, que ce soit 

par des médicaments hormonaux ou par des opérations chirurgicales, il 

en résultera certains effets en particulier ceux liés au contrat de mariage, 

dont cette étude se soucie, en ce qui concerne la continuation et la 

nature de mettant fin à la relation conjugale selon le système saoudien 

et la législation koweïtienne.  

Cette étude a abouti à plusieurs résultats et recommandations, dont le 

plus significatif est la mise en place de lois organisées et claires 

concernant la transsexyalité selon le point de vue législatif, les 

«dispositions et procédures».        
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